
Protokół nr 33/2013
z posiedzenia Komisji ds. Ochrony Środowiska

Rady Miasta Luboń
z 06.06.2013 roku

Obecność zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokółu.

Posiedzenie które odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miasta rozpoczęto o godz. 17.00.

Porządek posiedzenia:

1. Zgromadzenie Związku Międzygminnego „Centrum Zagospodarowania Odpadów – 
Selekt”.

2. Wolne głosy i wnioski.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Przewodniczący Komisji stwierdził prawomocność jej posiedzenia i zdolność do formułowania 
przez nią wniosków i wydawania opinii.

We wspólnym posiedzeniu z komisją Organizacyjno-Prawną wzięli również udział:
Burmistrzowie – Marian Walny i Rafał Marek, Przewodniczący Rady Miasta – Marek 
Samulczyk, dyrektor firmy Komlub – Tadeusz Urban, główny księgowy firmy Komlub, 
pracownicy Urzędu Miejskiego zajmujący się wdrożeniem nowego systemu odpadami – 
Aleksandra Rajewska i Michał Prażyński oraz mieszkaniec naszego miasta – Michał Adamczak i
Oliwier Pomes

Przebieg posiedzenia:

Ad. 1 

Radni uczestniczący w posiedzeniu połączonych komisji chcieli jak najwięcej dowiedzieć się na 
temat wdrażania nowej uchwały śmieciowej i zmianach jakie czekają mieszkańców naszego 
miasta od lipca br. Chcieli też uzyskać maksimum informacji, które będą niezbędne w obliczu 
podejmowania decyzji – czy pozostajemy, czy też wychodzimy ze struktur Międzygminnego 
Związku „Selekt”. Uczestnicy posiedzenia podjęli dyskusję poruszając kwestię obaw 
mieszkańców związanych ze zmianą systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. Radni 
zastanawiali się jakie dodatkowe obowiązki spadną na nasze miasto w przypadku wystąpienia z 
CZO SELEKT?. Niestety pomimo wystosowania przez burmistrza Mariana Walnego pism do 
przewodniczącej Zarządu Związku Międzygminnego CZO SELEKT – Doroty Lew-Pilarskiej 
oraz prezesa Zarządu Grupy Toensmeier TEW SELEKT – Bartosza Lewandowskiego z 
zaproszeniem na wspólne spotkanie (do pism dołączono również listy pytań, na które radni 
oczekiwali odpowiedzi), wyżej wymienieni szefowie firm nie przybyli. W związku z tym na 
posiedzeniu wywiązała się dyskusja w trakcie której burmistrz Walny odpowiadał na pytania 
zadawane przez radnych. Mówiono o korzyściach i ewentualnych zagrożeniach w przypadku 
wystąpienia naszego miasta ze Związku CZO SELEKT. Dyskusja podjęta na posiedzeniu nie 



rozwiała wszystkich wątpliwości wśród radnych dlatego będzie kontynuowana na wspólnym 
posiedzeniu z Komisją Komunalna zaplanowanej na 10 czerwca br.

Ad. 2
W ramach wolnych głosów i wniosków nadal dyskutowano na temat CZO „Selekt”.

Posiedzenie zakończono o godz. 18.45.

Sekretarz                                                                                                Z-ca Przewodniczącego 
Paweł Wolniewicz                                                                                 Anna Stankowiak-Bożełko

Załączniki:
 – (1) – Lista obecności
 – (2) – Pismo burmistrza M. Walnego do przewodniczącej Zarządu Związku Międzygminnego   
CZO SELEKT – Doroty Lew-Pilarskiej
 – (3) – Pismo burmistrza M. Walnego do prezesa Zarządu Grupy Toensmeier TEW SELEKT – 
Bartosza Lewandowskiego
 – (4) – Pytania skierowane do Zarządu CZO SELEKT
 – (5) – Pytania skierowane do Zarządu TEW SELEKT
 – (6) –Odpowiedź na pytania udzielona przez TEW SELEKT


